

## Commissie 1

### Notulen

Zitting van 31 oktober 2023

---

#### Samenstelling:

#### Aanwezig:

Paul Moelans, voorzitter; Francis Stijnen, schepen; Paul Van Miert, burgemeester; Annemie Der Kinderen, raadslid; Achraf El Yakhoulfi, raadslid; Luc Debondt, raadslid; Reccino Van Lommel, raadslid; Bart Voordeckers, raadslid; Wout Schafraet, raadslid; Pauline Ceusters; Ludwig Nietvelt; Yannick Glassée

#### Zijn eveneens aanwezig:

Hannes Anaf; Eric Vos; Peter Roes; Vicky Waterschoot

#### Verontschuldigd:

Peter Segers; Luc Debondt; Peter Janssens; Katleen De Coninck

31 oktober 2023 20:00 - De voorzitter opent de openbare zitting

---

### 1. Goedkeuring verslag vorige vergadering

#### Notulen

Wout Schafraet merkt op dat hij het gevraagde overzicht van het aantal personeelsleden per dienst nog niet heeft ontvangen.

De secretaris zal dit overzicht toevoegen als bijlage aan het verslag van deze zitting.

Verder werd het verslag van de vorige vergadering goedgekeurd.

---

### 2. Aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025 van de kerkraden Emmaüsparochie en OLV Middelares

#### Toelichting

De beide kerkraden hebben een aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025 ingediend.

Bij de kerkraad Emmaüsparochie zijn er meerdere kleine aanpassingen en betreft de belangrijkste aanpassing de renovatie van het dak van het kerkgebouw in Zevendonk. Hiervoor wordt het budget voor onderhoud van het eredienstgebouw verhoogd met 30 000 euro. In het meerjarenplan wordt de gemeentelijke exploitatietoelage 2024 verhoogd van 58 750 euro naar 66 104 euro.

Bij de kerkraad OLV Middelares werden de budgetjaren 2024 en 2025 geactualiseerd. Zowel de inkomsten als de uitgaven werden verhoogd. In het meerjarenplan wordt de gemeentelijke exploitatietoelage 2024 verhoogd van 31 110 euro naar 38 490 euro en de exploitatietoelage 2025 van 31 370 euro naar 41 270 euro.

#### Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Eric Pelckmans toelichting bij dit punt.

Peter Roes zegt dat de O.L. Vrouw kerk in Zevendonk op de lijst van neven- en herbestemming staat, die met het kerkenplan in 2017 werd goedgekeurd. Hierbij werd er duidelijk beschreven dat er geen extra kosten zouden gedaan worden aan kerken die in deze categorie vallen. Van waar komt dan deze investering van 30 000 euro?

Eric Pelckmans antwoordt dat het gaat om een herstelling van het dak, een renovatie, en dus niet over een nieuw dak.

Reccino Van Lommel vraagt of het nog steeds het eerste dak is.

Eric Pelckmans antwoordt dat dat klopt. Het dak ligt er al enkele tientallen jaren op.

Francis Stijnen voegt toe dat de kerk, als nevenbestemming, wordt gebruikt door de protestantse gemeenschap.

Peter Roes geeft aan dat er onlangs mensen in de kerkraad ontslag hebben genomen en dat deze ondertussen opnieuw zijn aangevuld. Hij vraagt of er gesprekken zijn geweest in verband met de herbestemming. Francis Stijnen antwoordt dat er gesprekken geweest zijn waarin de mogelijkheden besproken werden.

---

### 3. Indienen van het budget 2024 van de Turnhoutse kerkraden

#### Toelichting

Volgende kerkraden hebben hun budget 2024 ingediend: Sint Pieter, O.L.V. Middelaars, Emmaüsparochie, Goddelijk Kind Jezus, Pinksterkerk, Verenigde Protestantse kerk te Turnhout en O.L.V. van de Heilige Rozenkrans te Ravels. Indien de gevraagde exploitatietoelage en de gevraagde investeringstoelage binnen de grenzen van het laatst goedgekeurde meerjarenplan valt, dient de gemeenteraad akte te nemen van het budget 2024.

#### Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Eric Pelckmans toelichting bij dit punt.

---

### 4. Stand van zaken alle investeringsprojecten Facility Management

#### Toelichting

De stand van zaken van de investeringsprojecten die Facility Management momenteel heeft lopen, wordt toegelicht.

#### Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Peter Van den Heuvel toelichting bij dit punt.

In verband met het Open Stadsatelier geeft Reccino Van Lommel aan dat het dossier werd stopgezet en dat er ook een persbericht werd uitgegeven.

Francis Stijnen zegt dat het persbericht werd uitgegeven in het kader van het zoeken naar mogelijke geïnteresseerde gebruikers van het gebouw in de huidige vorm.

In verband met de werken aan het Kasjot vraagt Reccino Van Lommel hoe groot het gebouw is.

Francis Stijnen antwoordt dat het gebouw even groot is als de huidige fietsenstalling aan de overzijde van het Paradeplein.

In verband met de duurzaamheid van de werken aan platte daken vraagt Reccino Van Lommel hoe lang men met een herstelling verder kan. In het verleden werd er roofing gebrand. Met EPDM kan je veel langer verder, wordt daar ook naar gekeken?

Peter Van den Heuvel antwoordt dat EPDM de voorkeur heeft en dat het wordt toegepast waar dat mogelijk is. Bij elk project wordt er afgewogen wat de beste toepassing is.

In verband met de totalen vraagt Wout Schafraet waarom het verschil van de totalen inclusief meerwerken en prijsvoorzieningen zo groot is. Is dat omwille van de inflatie?

Peter Van den Heuvel antwoordt dat de prijsvoorzieningen een soort indexformules zijn. De laatste jaren zijn deze gestegen en dat heeft gevolgen op de budgetten.

Eric Vos vraagt of er voldoende mankracht is om dit met de dienst gedraaid te krijgen.

Francis Stijnen antwoordt dat er vanuit de dienst werd aangegeven dat ze het aankunnen met de capaciteit die er vandaag is.

---

### 5. Project sportcomplex

#### Toelichting

Er wordt een toelichting gegeven over de stand van zaken van het project sportcomplex.

#### Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Peter Van den Heuvel toelichting bij dit punt.

Reccino Van Lommel vraagt hoe de toekomstige grote sporthal zich vergelijkt met de oppervlakte van het sportgedeelte van de huidige sporthal.

Peter Van den Heuvel antwoordt dat de toekomstige grote sporthal 1/4<sup>de</sup> groter is dan de huidige. De huidige sporthal is even groot dan de kleinste sporthal in het nieuwe project.

Francis Stijnen voegt toe dat de ruimte voor de gevechtssporten op de tweede verdieping groter is dan de raadzaal en trouwzaal van het stadhuis tezamen.

Eric Vos vindt het raar omdat er in de huidige sporthal ook drie basketbalvelden zijn.

Peter Van den Heuvel antwoordt dat dat klopt maar dat de afmetingen van de huidige drie basketbalvelden niet reglementair zijn.

Hannes Annaf vraagt of er vanop de eerste verdieping ook inkijk is in de klimzaal.

Peter Van den Heuvel bevestigt dit. Er komt inkijk zodanig dat bezoekers kunnen zien wat er daar gebeurt.

Reccino Van Lommel vraagt of de refter, welke deel uitmaakt van de school, elke middag gebruikt zal worden. Peter Van den Heuvel antwoordt dat de helft van de school bestaat uit sportrichtingen die massaal les zullen krijgen in de nieuwe sporthal. De refter kan dus 's middags gebruikt worden door de school.

Hannes Anaf vraagt of alle aansluitingen voorzien zijn indien er ooit een horeca-Invulling zou komen. Peter Van den Heuvel antwoordt dat alles voorzien is.

Bart Voordeckers merkt op dat de 100 fietsstalplaatsen te weinig zijn. Dit zouden er zeker 300 moeten zijn. De bedoeling is dat iedereen zo veel als mogelijk met de fiets komt.

Peter Van den Heuvel antwoordt dat de 100 voorziene fietsstalplaatsen afgeleid zijn vanuit het RUP en de uitgevoerde mobiliteitsstudie.

Paul Moelans vraagt of uitbreiding mogelijk is. Peter Van den Heuvel antwoordt dat het beperkt is tot de oppervlakte die er nu is. De getallen zijn voortgevloeid vanuit de mobiliteitsstudie van het project.

Bart Voordeckers adviseert om dit zeker nog eens te bekijken.

Eric Vos stelt voor om de fietsenstalling van de school te gebruiken tijdens niet-schooltijden.

Peter Van den Heuvel antwoordt dat dat niet mogelijk is omdat de fietsenstalling van de school zich in de kelder bevindt.

Bart Voordeckers deelt mee dat mensen hun elektrische fiets veilig en overdekt wensen weg te stallen. Als dat niet mogelijk is, komen ze volgende keer niet meer met de fiets.

Eric Vos vraagt of het niet opportuun is om voor de sloop van de huidige sporthal een apart dossier te maken. Peter Van den Heuvel antwoordt dat dat niet toegestaan is daar deze is opgenomen in het RUP en beide dossiers aan elkaar gekoppeld zijn.

Eric Vos vraagt of het niet mogelijk is om juridisch te verbinden tot de sloop en een apart aanbestedingsdossier op te maken.

Peter Van den Heuvel antwoordt dat dat zou kunnen maar dat daar geen voordelen aan verbonden zijn.

Reccino Van Lommel vraagt wat de levensduur is van het hout aan de buitenzijde van de sporthal. Ten tweede vraagt hij hoe het gebouw verwarmd zal worden.

Peter Van den Heuvel antwoordt dat het duurzaam hout is en dat de levensduur tussen de 30 à 40 jaar ligt. Wat de verwarming betreft antwoordt Peter Van den Heuvel dat het de bedoeling is om de sporthal, net zoals de school en Parkwijk, aan te sluiten op het warmtenet van zodra dit net aangelegd is.

Reccino Van Lommel vraagt of dat via geothermie zal zijn.

Peter Van den Heuvel antwoordt dat dat nog niet besloten is. In afwachting van de aanleg van het warmtenet wil men verwarmen via een koude-warmte installatie.

Paul Moelans vraagt of er op een toekomstige commissie toelichting kan gegeven worden rond de veiligheidssystemen, in de vorm van camera's en/of verlichting, rondom het sportcomplex.

---

## 6. Project Globetrotter

### Toelichting

Er wordt een toelichting gegeven over de stand van zaken van het project Globetrotter.

### Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Peter Van den Heuvel toelichting bij dit punt.

Eric Vos vraagt of de privaatontwikkeling tegelijkertijd zal ontwikkeld worden of dat het een concept is van wat mogelijk is.

Francis Stijnen antwoordt dat dat een concept is.

Hannes Anaf vraagt of de projectontwikkelaar er zich van bewust is dat het jeugdhuis voor geluidsoverlast kan zorgen.

Francis Stijnen antwoordt dat de projectontwikkelaar weet dat het jeugdhuis daar gevestigd is.

Eric Vos deelt de bekommernis van Hannes Anaf. Er zijn mensen die aan vluchtroutes zijn gaan wonen en nadien aan de alarmbel getrokken hebben. Wat betreft het budget zegt Eric Vos dat iedereen de gevolgen van de inflatie kent maar dat dit toch een grote sprong is. Zijn er andere elementen in het dossier die er toe geleid hebben? Ten derde vraagt hij of de werkzaamheden, die starten in juni 2024 en dus net voor het bouwverlof, op tijd afgerond zijn zodat ze de vakantieactiviteiten niet hinderen.

Peter Van den Heuvel antwoordt dat de dakwerken die nu bezig zijn de activiteiten ook niet hinderen dankzij goede afspraken. Het is dus van belang om goede afspraken te maken. De timing kan nog schuiven en zal ook afgestemd worden met de gebruikers van de gebouwen. Wat betreft het budget antwoordt Peter Van den Heuvel dat het initieel voorzien was om binnen de bestaande gebouwen het project te realiseren. Maar dat was niet mogelijk omdat het niet bereikbaar is voor rolstoelgebruikers en omdat het niet geïsoleerd is. De architect heeft de globale ruimte in kaart gebracht waarna er besloten is om te slopen en een deel opnieuw op te bouwen. Dit heeft gezorgd voor de stijging van het budget.

Paul Moelans vraagt of er zonnepanelen geplaatst zullen worden.

Francis Stijnen antwoordt dat er op de schuine daken op de zuidkant zonnepanelen geplaatst kunnen worden. Ook wordt er bekeken of het mogelijk is om zonnepanelen op het dak van T'ANtWOORD te plaatsen.

## 7. KWO Kunstencampus

### Toelichting

Er wordt een toelichting gegeven over de stand van zaken van het project KWO Kunstencampus.

### Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Peter Van den Heuvel toelichting bij dit punt.

Reccino Van Lommel vraagt hoe warm het opgepompte water is.

Peter Van den Heuvel antwoordt dat het water dat gebruikt wordt om te verwarmen in de winterperiode tussen de 15 en 18 graden is. Dit wordt geleid over een warmtepomp die de temperatuur naar 40 graden brengt. In de zomer is het opgepompte water tussen de 10 en 15 graden. Dat wordt over het netwerk van de vloerverwarming gestuurd om te kunnen koelen.

Reccino Van Lommel vraagt of de warmtepomp een CO<sub>2</sub> installatie zal zijn.

Peter Van den Heuvel antwoordt dat hij daarvan niet op de hoogte is.

Wout Schafraet merkt op dat een koude-warmte installatie minder warm en minder diep is dan geothermie.

Peter Van den Heuvel antwoordt dat dat klopt en dat de koude-warmte bronnen maximum 150 meter diep zijn in vergelijking met geothermie dat 2 kilometer diep is.

---

## 8. Opstalrecht aan Fiberklaar NV voor het oprichten, uitbaten en onderhouden van een “POPcabines” (Points of Presence) op het stadseigendom, binnengebied tussen Wouwerstraat en Oude Vaartstraat

### Toelichting

De gemeenteraad hecht goedkeuring aan het commercieel opstalrecht voor 30 jaar aan Fiberklaar NV met als specifieke doelstelling en bestemming het oprichten, uitbaten en onderhouden van een zogeheten “POP-cabine” (Points of Presence), dwz een technische ruimte ten behoeve van het glasvezelnetwerk dat in Turnhout wordt uitgerold, op het binnengebied tussen Wouwerstraat en Oude Vaartstraat. Er wordt onder meer voorzien in een eenmalige vergoeding en een mogelijkheid tot verlenging.

### Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Paul Van Miert toelichting bij dit punt.

Reccino Van Lommel vraagt hoeveel POP-cabines er nog zullen komen.

Paul Van Miert gaat dit navragen. Het antwoord wordt toegevoegd aan het verslag.

Toevoegend aan de vraag van Reccino Van Lommel bezorgde de dienst Patrimonium onderstaand antwoord: De POP cabine tussen de Wouwerstraat en de Oude Vaarstraat is de laatste in de rij. In totaal zijn er acht POP-cabines.

---

## 9. Aankoop strategische tuingrond Lukerstraat: tussenperceel Meirgorenstraat

### Toelichting

In het projectgebied Melkhoek Zuid-Oost heeft Stad Turnhout reeds verschillende delen grond aangekocht met het oog op de herstructurering van het gebied. De aankoop van dit perceel met zijn strategische ligging in het centrum van het gebied is hiervoor een belangrijke opportuniteit.

### Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Paul Van Miert toelichting bij dit punt.

Reccino Van Lommel vraagt wat men in de toekomst van zin is met de gekochte tuingrond.

Paul Van Miert antwoordt dat de reeds gekochte aaneenliggende eigendommen verder ontwikkeld zullen worden in de toekomst.

Bart Voordeckers vraagt of het niet de bedoeling is om de doorsteek te maken. Momenteel loopt er een weg langs twee kanten die afgesloten is omwille van privé grond.

Paul Van Miert antwoordt dat de reeds aangekochte groene stukken op de kaart mooi aansluiten. Indien er zich in de toekomst aansluitende opportuniteiten voordoen, kunnen deze ook gekocht worden om het zeggenschap van de Stad te vergroten.

## 10. IR 1 – Vraag van raadslid van raadslid Achraf El Yakhoulfi: Inzicht in de Huidige Staat en Toekomstige Initiatieven van de Lokale Politie

### Toelichting

Geachte Burgemeester, de rol van de lokale politie is van cruciaal belang voor onze stad Turnhout. Kunt u ons informeren over de huidige staat van de lokale politie, inclusief personeelsbestand en middelen? Daarnaast, welke initiatieven worden genomen om de samenwerking tussen de lokale politie en de gemeenschap te verbeteren en de veiligheid te vergroten?

1. Kunt u ons meer vertellen over de huidige prioriteiten van de lokale politie in Turnhout en hoe deze prioriteiten worden bepaald?"
2. Welke maatregelen worden genomen om de zichtbaarheid en beschikbaarheid van de politie in onze gemeenschap te vergroten?
3. Hoe wordt er samengewerkt met lokale buurtbewoners en gemeenschapsorganisaties om de betrokkenheid van onze inwoners bij het handhaven van de veiligheid te vergroten?
4. Zijn er specifieke programma's of trainingen voor politieagenten om culturele sensitiviteit en diversiteit te bevorderen, gezien de diverse bevolking in onze stad?
5. Kunt u voorbeelden delen van succesvolle initiatieven of samenwerkingsverbanden tussen de politie en andere lokale instanties die hebben bijgedragen aan een veiliger Turnhout?

### Notulen

De korpschef, Marleen Hellemaans, bezorgde onderstaande antwoorden. Deze werden toegelicht door Paul Van Miert.

#### **1. Kunt u ons meer vertellen over de huidige prioriteiten van de lokale politie in Turnhout en hoe deze prioriteiten worden bepaald?**

- ZVP
- Prio's parket afdeling Turnhout en arro Antwerpen
- Nieuwe fenomenen die door ons Lokaal Informatie Kruispunt worden gedistilleerd uit vaststellingen, inforapporten, enz..

Momenteel focussen we ons voornamelijk op verkeersveiligheid, overlast, drugs, cybercrime, IFG en zedenfeiten, woninginbraken en diefstallen. Daarnaast gaat een groot deel van onze capaciteit naar "interventie en onthaal": allerhande misdrijven/aangiften (van diefstal van een tuinkabouter tot huisjesmelkerij). Ook de bestuurlijke aanpak krijgt bij ons veel aandacht.

#### **2. Welke maatregelen worden genomen om de zichtbaarheid en beschikbaarheid van de politie in onze gemeenschap te vergroten?**

- Bijna dagelijkse berichtgeving op sociale media met foto's. Onze Facebookpagina telt meer dan 23 000 volgers. Daarmee hebben we een enorm bereik.
- Deze berichtgevingen worden overgenomen door de pers, waardoor onze acties, resultaten, opsporingsberichten, ophelderingen minstens wekelijks verschijnen op lokale televisie en in regionale kranten.
- Met de komst van onze communicatiemedewerker is er geregeld afstemming met de stedelijke en gemeentelijke communicatiemedewerkers. Denk bijvoorbeeld in het voorbije half jaar aan de berichtgeving rond cybercrime, vuurwerk, verloren/gevonden voorwerpen.
- Sinds begin dit jaar heeft Politie Regio Turnhout een google-profiel, waardoor de contactgegevens en routebeschrijving ook via dit platform makkelijk terug te vinden zijn.
- Jaarlijks stellen we een locatie, voertuigen en materiaal ter beschikking voor foto's van feestelingen die een lentefeest of plechtige communie vieren. Op die manier verlagen we de drempel naar politie en kunnen kinderen op jonge leeftijd op een positieve manier kennismaken met politie. Meer info, zie Fotoshoot communie- of lentefeest op zaterdag 18 maart 2023 | Lokale Politie Regio Turnhout
- We nemen waar mogelijk deel aan jobbeurzen en organiseren zelf ook infosessies in kader van rekrutering. Bijvoorbeeld:
  - Interesse in een job bij politie? Kom naar de jobinfobeurs in Campus Vesta op 25 maart | Lokale Politie Regio Turnhout
  - Kennismakingsevent - zaterdag 23 september | Lokale Politie Regio Turnhout
  - Special Assistance Unit Politie Regio Turnhout - infosessies | Lokale Politie Regio Turnhout
  - We geven heel wat rondleidingen aan organisaties en scholengroepen en gaan ook in op verzoeken vanuit bv Make a wish.
  - Facebook
- Zichtbare aanwezigheid 's morgens en 's avonds aan de schoolpoort
- Zichtbare aanwezigheid bij evenementen (zaterdagmarkt, curiosamarkt, evenementen )
- Zichtbare aanwezigheid in de wijk en op gekende overlastplekken

#### **3. Zijn er specifieke programma's of trainingen voor politieagenten om culturele sensitiviteit en diversiteit te bevorderen, gezien de diverse bevolking in onze stad?**

- Taal evolueert voortdurend, ook rond diversiteit. Soms ligt het gevoelig, soms creëert het verwarring en soms is het compleet onbekend. Ook in het schrijven van processen verbaal worden we hiermee geconfronteerd. Daarom publiceerden we op onze intranetpagina een nieuwsbericht over en het lexicon 'spreken en schrijven

over migratie en superdiversiteit'. Hierin staan woorden- en begrippenlijsten, handvaten en beschouwingen die een houvast zijn voor verbindende communicatie rond migratie en superdiversiteit.

#### **4. Kunt u voorbeelden delen van succesvolle initiatieven of samenwerkingsverbanden tussen de politie en andere lokale instanties die hebben bijgedragen aan een veiliger Turnhout?**

- Infoavond cyber- en computercriminaliteit op 14 juni 2023: Onze collega's van de politiepost in Oud-Turnhout en het gemeentebestuur van Oud-Turnhout organiseerden op woensdag 14 juni 2023 een gratis infoavond rond cyber- of computercriminaliteit. Iedereen was welkom op deze gratis infoavond.
- Deelname van team drugs aan de ouder- en jongerenavond over seks, drugs en internet, georganiseerd door Stad Turnhout op 14 februari 2023.
  - Meer info: Schrijf je voor 14 februari in voor de ouder- en jongerenavond "Let's talk about sex, drugs and internet" - GRATIS | Lokale Politie Regio Turnhout
- We delen berichten van partner organisaties op onze eigen platformen. Bijvoorbeeld:
  - Ook in de zomer kunnen wolven je overvallen - Tele-Onthaal luistert | Lokale Politie Regio Turnhout
  - Vacature klinisch psycholoog – een functie met impact | Lokale Politie Regio Turnhout
  - Fietsdiefstalpreventie: leg je fiets GOED op slot | Lokale Politie Regio Turnhout
- Deelname aan de maandelijkse vergadering "Samenleven en integratie"
- Deelname aan het "project Safer Cities" (intimidatie op het openbaar domein, onveilige omgevingen en hoe verbeteren...), als trekker van het 5de actiepunt
- Deelname aan maandelijkse vergadering "Overlast op het openbaar domein" (overlastmeldingen analyseren en remediëren)
- Nauwe samenwerking met dienst preventie van de stad Turnhout (gemeenschapswachten, gemeenschapswachten vaststellers)
- Aanbod door afgedeelde INP Bart Geuens naar scholen, senioren ...van items zoals (fietsexamen, diefstalpreventie...)
- Begeleiden van de opstart en het opvolgen van BIN/WIN

#### **Aanvullend:**

Er wordt sterk in gezet op organisatieontwikkeling om zo performanter te worden en dat het voorbije jaar hard gewerkt werd aan het opvullen van de wijkposten. Zo goed als alle functies wijkagent zijn ingevuld en we ondervinden momenteel geen aanwervingsproblemen meer voor algemene functies. Enkel gespecialiseerde profielen (vb. ICT) blijven een probleem.

Wijkwerking blijft een prio, er wordt ook meer en meer goed samengewerkt met de volledige politiezone (acties zoals Niefhout). De wijkdiensten mogen geen eilanden zijn.

Achraf El Yakhloufi adviseert om de korpschef op een toekomstige commissie nogmaals uit te nodigen.

Eric Vos vindt het terecht dat er rond de drugsproblematiek gewerkt wordt op de grotere vissen. Maar om daar aan te werken moet men aan symptoombestrijding doen. De plaatsen in de stad waar er constant brommers en auto's komen aangereden, zijn gekend. Mensen storen zich aan deze hotspots. Het is belangrijk om te weten hoe de keten in elkaar zit. Ten tweede deelt hij mee dat het nuttig zou zijn om te weten hoe de activiteiten verlopen in de lokale integrale veiligheidscel. Komt men nog regelmatig samen? Zijn er dossiers?

Paul Van Miert antwoordt dat de updates gedeeld worden op sociale media. Er zijn een aantal zaken lopende, er wordt op gewerkt. Niet alleen de grote vissen worden gevangen, maar ook de kleine. Uit het straatbeeld aanpakken is en blijft prioriteit nummer één.

Reccino Van Lommel geeft aan dat het in het verleden vaak misliep bij het parket. De korpschef had beloofd dat ze er voor ging zorgen dat dossiers sterk gemaakt worden zodat er voldoende elementen zijn wanneer er vervolging is. Wordt daar effectief werk van gemaakt?

Paul Van Miert antwoordt dat er met de zonale veiligheidsraad is aangekaart wat er beter kan. Operationeel moeten politici er van uitgaan dat als deze prioriteiten gesteld worden dat zij die uitvoeren.

---

## **11. Punten gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn**

### **Notulen**

Paul Van Miert en Francis Stijnen overlopen de agenda van de gemeenteraad en de raad voor maatschappelijk welzijn.

## 12. Uit het college

### Notulen

Er werden geen extra punten aangebracht.

---

Yannick Glassée  
Commissiesecretaris